
UU møde 13. januar 2025 kl. 17.00-21.00  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Referat 

 

Deltagere:  

Nichlas  
Ole (afbud) 
Lisbeth 
Annette 
Camilla 
Maria 
 
Gæst: Tommy Hardis  
 
Ungdomsudvalget præsenterer sig selv og fortæller om hvilke opgaver de sidder med.  Der er plads til flere 
engagerede mennesker i Ungdomsudvalget, så det er dejligt at der er nogle der viser interesse 
 
 
 
 
 
 



Årshjul: punkter gennemgås  
Sponsorkatalog – er under opdatering, det sidste mangler 
Fondssøgninger – Kontoret søger Bjarne Jensen. SparNord-fonden Annette laver tekst. Sallingfonden – skal 
undersøges. Søge til flere brædder til rekvisithjørne (Maria taler med sportcenteret) 
Træneraftaler ny sæson – kommer senere  
Statusmøde Select – varetages af kontoret 
Døm-selv 2. del – Lisbeth og Fritz har styr på det  
Opret håndboldskole – er oprettet.  
Medlemsindberetning – varetages af kontoret 
Halfordeling – vi skal søge mandage og onsdage i Benløse og Vigersted – vi er udfordrede på at have spillere 
der træner til kl. 22.00. Vi skal ikke booke i Nordrup.  
 

• Klublokale, herunder søgning af midler til istandsættelse (f.eks. Jem Og Fix). En snak om hvad lokalet 
skal kunne for os. Status quo. Nichlas følger op til bestyrelsesmøde A/S 
 

• Trænerkabelen, status (Lisbeth, Nichlas) De sportslige ansvarlige er i fuld sving med at komme rundt til 
alle trænere. På U9P mangler der pt trænere til næste sæson. U13 D+P bliver den store udfordring ift. 
at skaffe trænere.  På U15D er det meste på plads. U17D + U19D er der enkelte mangler. Lisbeth laver 
et opslag i trænergruppen om at vi laver opslag i ”Klub søger træner” så alle er orienteret.  

 

• Selskabsdannelse, Nichlas giver en kort status. Men også afklaring af mandat. Det ligger i bestyrelsen, 
men vedrører i høj grad også ungdommen 

 

• Sponsorer til kommende sæson, herunder hvordan vi kommer videre med de intentioner vi havde og  
drøftede på strategimøde. Lars Nila vil gerne hjælpe med sponsordelen. Der indkaldes til møde 
 

• Ungdomsafslutning – dato påsættes snarest. Koncept skal findes. Det er for dyrt at afholde i Cafe 
Ingeborg. Maria tjekker mulighed for at booke Ahornhallen  
 

• Kampdag 23/3 – Annette sætter gang i planlægning. OK kommer med en stand og Lokalforsikring 
spørges om de også kan komme (Maria) 

 

• Evaluering Lund. Det var ikke en udpræget positiv oplevelse. Det er et dyrt stævne ift. hvad man får for 
pengene. Det er meget lidt socialt, og nogle meget lange dage. Der var en del syge, men det var ikke 
stævnets skyld. Vi arbejder på at finde et stævne i Danmark. (Maria) 

 

• Lykkeliga stævne 3/5.  Annette er tovholder. Der er U13 finalestævner samme dag. U13 har som 
årgangsopgave at deltage som hjælpere til stævnet 

 

• SoMe og hjemmeside – Karina står for hjemmesiden. Der skal ryddes op i gammelt arkiv – overflødige 
informationer fjernes, Annette snakker med Karina. Der er lavet en kort video ifm. tilmelding til 
håndboldskole. Der tilmeldes til Sommersjov kataloget (Maria)    

 

• Tøjpakke til den kommende sæson (spillertøj og klubdragt) Vi vil have et mere ensartet udtryk. 
Tøjpakke defineres på næste møde 

 

• Bingo/banko (håndboldvennerne). Vi skal undersøge muligheden for at afholde banko for 
Håndboldvennerne – tjekker muligheden for halleje i maj. (Maria tjekker) 

 



• Børneloppemarkedet. Undersøge muligheden for at afholde loppemarked, evt. under Børnefestival 
(Maria tjekker)  

 

• Evt. (bordet rundt) 
Grønt hjørne. Skal vi finde nogle ungdomsambassadører der kan drive det Grønne hjørne til alle kampe. 
Se om vi kan gøre det “selvfaciliterende” (Nichlas) 
Harpiksrenseren i hjørnet samt materialerum. Vi aktiverer holdene til på skift at stå for oprydning, som 
vi også gjorde i styrkebarakken. Lisbeth laver fordeling 
 
Åben hal 1/2 fra 17-21. Vi har mulighed for at få en halv bane til at lave håndbold, hvis vi er 
interesserede. Vi skal bemande med trænere.  
 

- Nichlas 
- Ole 
- Lisbeth 
- Annette 
- Camilla 
- Maria  

 

   

Næste møde 10/2 kl. 17.45 – Maria indkalder  


